
ســرویس سیاســی- صادق محصولی یکی از 
چهره هایي اســت که بعد از اتمــام دوران احمدی نژاد، 
پشــت پرده ماندن را پیشــه کرد . او در جریان انتخابات 
اخیر مجلس نیز یکــی از تصمیم گیرندان اصلی در تهیه 
فهرســت اصولگرایی بود و بر اساس شنیده ها اختلافات 
جدی با طیف های رقیب پایداری به خصوص قالیبافی ها 

پیدا کرد. 
او اکنون قائم مقام دبیرکل جبهه پایداری است و به 
گفتــه برخی می تواند یکی از گزینه های طیف نزدیک به 
احمدی نژاد در انتخابات ۱۴۰۰ باشــد. گمانه قوی تر، اما 
ایفای نقش جدی محصولی در تصمیم گیری اصولگرایان 

درباره کاندیدای نهایی و واحد جریان اصولگرا است.
زندگی نامه و سوابق محصولی 

ســال ۱۳۳۸ در ارومیه به دنیــا آمد بعد ها فرماندار 
همین شهر شد. او در رشته مدیریت بازرگانی و مهندسی 
عمران کارشناســی ارشــد دارد و در دوران ریاســت 
جمهوری احمدی نــژاد )آبان ۸۷( برای تصدی وزارت 
کشــور به مجلس معرفی و با کســب ۱۳۸ رای ســفید 
عهده دار این مسئولیت شد و انتخابات ۸۸ را برگزار کرد.
محصولی همکاری با جهاد ســازندگی، همچنین 
معاونت اســتانداری آذربایجان غربی و معاونت طرح و 
برنامه وزارت دفاع، مشاورت رئیس جمهوری، فرماندهی 
ســپاه پاســداران منطقه ۵ )آذربایجان شرقی و غربی(، 
مسئول تحقیق و بازرسی سپاه پاسداران انقلاب اسلامی 
و فرمانده لشــگر ۶ ویژه، معــاون طرح و برنامه وزارت 
دفاع، مجری پروژه های مختلف عمرانی و صنعتی، دبیر 
شــورای مشورتی مجمع تشــخیص مصلحت نظام )در 
دبیرخانه مجمع تشــخیص( و تدریس در دانشگاه علم و 

صنعت را هم در کارنامه دارد. 
او در دولــت دوم احمدی نــژاد وزیر رفاه و تامین 
اجتماعــی بود، اما بعد از تصویــب ادغام وزارت رفاه با 
وزارت کار )۲۴ اردیبهشــت ســال ۱۳۹۰( کنار گذاشته 
شد و رئیس جمهور طی نامه ای پایان مسوولیت مهندس 
صــادق محصولی را اعــلام و از خدمات و تلاش های 

نامبرده قدردانی کرد.
پولدار پرحاشیه

نام ایــن چهره پرنفوذ و مطرح اصولگرا همیشــه 
با حواشــی همراه بوده اســت. از اوایل دهه شــصت و 
ماجراهــاي او با شــهیدان مهدی و حمیــد باکری که از 
جمله حاشــیه های حضور او در ســپاه پاسداران است 
)حاشیه هایی که همواره از سوی او تکذیب شده( گرفته 
تا حضور دامادش در مقابل ســفارت عربستان و مسائل 

مربوط به ثروت کلان او.
محصولی از رفقای نزدیک رئیس دولت نهم و دهم 
اســت. آنقدر نزدیک که در انتخابات ۸۴ ریاســت ستاد 
انتخابــی احمدی نژاد را به عهــده گرفت به گفته برخی 
اسپانســر مالی او نیز بود. شــاهد این مدعا آنکه مرحوم 
روح الله حسینیان در این باره گفته »اصولگرایان باید یک 
نفر پولدار هم داشــته باشــند تا از آن ها حمایت کند تا 

بتوانند رای بیاورند«.
حرف و حدیث ها درباه ثروت محصولی به قدری 
اســت که برخی به او لقــب فرمانده میلیاردر را داده اند. 
آنطور که سایت خبری »فرانت لاین« در سال ۲۰۰۵ اعلام 
کــرده بود ثروت صادق محصولــی به ۱۶۰ میلیون دلار 
رسیده و دانشــنامه آزاد الکترونیکی ویکی پدیا هم او را 
در فهرست ۱۰ ثروتمند ایرانی که اکنون در کشور زندگی 

می کنند، قرار داده است.
ثروت محصولی در همه بزنگاه های سیاسی، مورد 
توجه قرار داشته، اما بیشترین توجه را همان وقتی به خود 
جلب کرد که رئیس ستاد تبلیغات انتخاباتی احمدی نژاد 
شــد و آن وقتی کــه احمدی نژاد او را بــه عنوان وزیر 
پیشنهادی نفت به مجلس معرفی کرد. سروصدا هایی که 
آن موقع راه افتاد کار را به جایی رساند که محصولی قید 

وزارت نفت را بزند.
اتهامات یک اصولگرا

ثروت برای محصولی همیشــه دردسرساز بوده و 
اتهاماتی را به وی وارد کرده است. اتهاماتی که به صورت 

مداوم از سوی او تکذیب شده است. 
پیش از آن و در سال ۸۴ نیز »علی عسگری«، نماینده 

وقت مشهد در مجلس هفتم، با طرح پرونده او در زمینه 
نفت تاجیکســتان اعلام کرد این موضوع در کمیســیون 
اصــل ۹۰ در حال پیگیری اســت، محصولی هم گفت 
در ۴۴ مزایده شــرکت کرده و فقط در ســه مزایده برنده 
شــده و درآمد های او حاصل آن مزایده هاست، اما بعد ها 
امیرحسین قاضی زاده هاشمی، نماینده مشهد در مجلس 
نهم و از اعضای جبهه پایداری، در پاسخ منتقدان ثروت 
محصولی، گفت: »ســرمایه او از راه مشروع کسب شده 
که بخشــی از آن را با کمک تعــدادی از بچه های جنگ 
برای راه اندازی یک مؤسســه خیریه با هدف سرپرستی 
از ۴۰ خانــواده بی سرپرســت و ۴۰۰ کودک یتیم صرف 

کرده است«.
یکی دیگر از حواشــی مروبط به محصولی که در 
جریان رقابت های انتخاباتی ۸۸ بیان شد ماجرای پرونده 
سوآپ نفت بود. حشمت الله فلاحت پیشه نماینده ی ادوار 
مجلس گفته بود: »مورد قرارداد انتقال نفت به نخجوان که 
توسط محصولی انجام شده است، در کمیسیون اصل نود 

مجلس هفتم مطرح شد. 
طبق شایعه ها محصولی تنها کسی است که خارج از 
وزارت نفت، امتیاز سوآپ نفت کسب کرده است«. نکته 
هم اینجاست که محصولی درباره ی این اتهام و پرونده ی 
شکایت بنیاد شهید که در آن تبرئه شده است و هم چنین 
حــرف و حدیث ها درباره ی ثروتش گفته اســت: »من 
چهاربــار تاکنون اموال و دارایی خود را به بخش مربوط 
به این موضوع که تحت عنوان اصل ۱۴۲ قانون اساسی در 
قوه قضاییه است و رسیدگی به اموال مسئولان را به عهده 
دارد، اعلام کرده ام؛ در زمان ورود به مسئولیت و در زمان 
خروج از آن را، هم در دولت نهم و هم در دولت دهم به 
طور کامل اعلام کرده ام. الان تمامی اســناد ملکی، سهام 
بانکی، شــرکت ها و کارخانجات، همه دست این آقایان 
دولت اســت. اگر طبق ادعای مخالفان، محصولی ثروت 
افســانه ای دارد، آقایان دولتی رســما و دقیق و شفاف و 
هم زمــان اعلام کنند که هم محصولی و هم آقایان دولت 

فعلی چه اموالی دارند، چرا آن ها اعلام نمی کنند؟«
محصولی درباره ثروتش معتقد اســت: »نظر اسلام 
درباره تولید ثروت مثبت است؛ اما چگونه خرج کردن آن 
نیز مهم است؛ بنابراین نه تن ها باید از راه مشروع به دست 

آمده باشد، بلکه باید در راه مشروع نیز مصرف شود«. 
محصولی و پایداری

محصولی در سال های اخیر به عنوان یکی از موثرین 
چهره های اصولگرا بوده البته بیشتر پشت پرده . این طور 
که گفته می شــود او از اصلی تریــن حامیان مالی جبهه 
پایداری اســت و در اختلاف بین شــاخه تهران و قم نیز 

جانب تهرانی ها را گرفته است. 
ناگفته نماند که بحــث حمایت مالی محصولی از 
ســوی اعضای پایداری تکذیب می شــود. مثلا مرتضی 
آقاتهرانــی در بهمن ۹۸ گفته بود: »اینکه گفته می شــود 
آقای محصولی هزینه در تامین هزینه های جبهه پایداری 
نقش داشــته درست نیست، اگر هم کسی می گوید بیاید 

ثابت کند.«
گذشــته از بحث تامین مالی، محصولی در پایداری 
نقشی چشم گیر دارد. نقشی که در انتخابات زمستان ۹۸ 
کاملا مشــهود بود. شــاهد این مدعا اظهارات آقاتهرانی 
است که البته با هدف افشاگری علیه قالیباف بیان شد. او 
گفته بــود: »با فرض اینکه خدای ناکرده آقای محصولی 
پدرخوانده هستند، پس چرا این عزیزانی که از نیرو ها و 
هواداران آقای قالیباف هستند، این نقد را به آقای قالیباف 
مطــرح نمی کنند که چرا ایشــان قبل از دیگران به دیدار 
همین پدرخوانده رفته و با وی وارد گفتگو در خصوص 

مجلس آینده شده است؟«
ســایه محصولی بر مجلس یازدهم، اما سنگین تر از 
این حرف ها اســت و در جریان رقابت ها برای کســب 
کرســی ریاســت نیز شــمه ای از آن را دیدیم. مثلا آنجا 
که الیــاس نادران در صفحه توییتر خود از شــرکت در 
جلســه ای خبر داد که توسط پژمان فر به آن دعوت شده 

و محصولی آن را اداره می کرده است.
محصولی و انتخابات ۱۴۰۰

اینطور که به نظر می رســد و گفته می شود، صادق 
محصولی در جریان انتخابات ۱۴۰۰ نیز به اندازه مجلس 

یازدهم تاثیرگذار خواهد بود. 
احتمــال موفقیت پرویز فتــاح در این انتخابات تا 
حدی زیادی کاهش یافته اســت، اما هنوز هم عده ای بر 
این باورند که محصولی از او حمایت خواهد کرد و حتی 
در صورتی که فضای سیاســی کشور به نحوی تغییر کند 
که امکان حضور فتاح یا موفقیت او نباشــد، گزینه های 
جایگزینی مد نظر محصولی اســت.  شــاهد آنکه فرید 
مدرسی، فعال رســانه ای اصلاح طلب در این باره گفته 
بود: »اگر فتاح به صراحت از جبهه پایداری فاصله بگیرد 
و حاضر نباشــد که گفته ها و برنامه ها و اســتراتژی های 
صادق محصولی را برای انتخابات اجرا بکند شاید بتواند 
با ســایر گروه های دیگر اصول گرا وارد گفتگو شود، اما 
تــا زمانی که پدر معنوی کمپیــن انتخاباتی فتاح، صادق 
محصولی باشــد به هیچ وجه نمی توانــد در اجماع میان 
اصولگرایان موفق شــود. از طــرف دیگر فتاح اگر وارد 
انتخابات شــود باید بداند که نسبت به عملکرد خودش 
در بنیاد مستضعفان و کمیته امداد باید شفاف سازی بکند. 
اگر اینکار را نکند می داند که اکنون فضای مجازی به این 
راحتــی از کنار برخی از موضوعــات نمی گذرد. موارد 
متعددی را در یک ســال اخیر داشــتیم که اگر در گذشته 

بود این قدر موج ایجاد نمی شد.«
فعلا و بر اســاس اخبار گویا او به دنبال یکي از این 

دو گزینه است ؛ فتاح و نیکزاد .
آیــا او مي تواند یکي از ایــن دو گزینه را به عنوان 
نامزد نهایي جبهه پایــداري وارد میدان انتخابات ۱۴۰۰ 
کنــد یا اینکه او ماننــد طیف دیگر جبهه پایداري به فکر 

حمایت از سعید جلیلي خواهد افتاد . 
جلســات مهم و تعین کننده اي این روزها در قم و 

تهران برقرار است . 

3 سیاسی

سرویس سیاسی- محسن کوهکن 
گفت: به هر حال دوســتان ما در شاجا و 
جمنا زحمات زیادی کشیدند و نمی توانیم 
بگوییم زحمات آنها دســتاوردی نداشته 
اســت اما آنها هم بایــد  بپذیرند که اگر 
بناســت که شورای جدیدی تشکیل شود 

باید با نگاه بازتری این مهم محقق شود.
اخیرا حمیدرضا ترقی و ابوالقاســم 
رئوفیان ســخن از تشــکیل سازوکاری 
جدید در جبهه اصولگرایی زده اند. سخن 
ایشــان درحالی است که اصولگرایان در 
گذشته برای انتخابات ریاست جمهوری 
ســال۹۶ بــا مجموعه ای به نــام »جمنا« 
وارد انتخابات شــدند و در انتخابات مجلس ســال۹۸ با شــورایی به نام »شــاجا« وارد 
کارزار انتخابات شــدند. این در حالی اســت که اکنون که کمتر از یک سال به انتخابات 
ریاست جمهوری۱۴۰۰ باقی مانده، هنوز رسما از سازوکار جدید پرده برداری نشده است 

و صرفا در حد اظهارنظرهای پراکنده است.
محســن کوهکن درباره ضرورت تشکیل یک سازوکار جدید در بین اصولگرایان 
برای حضور در انتخابات ریاســت جمهوری ســال آینده گفت: »باید سازوکاری جدید 
در نحوه انتخاب رئیس جمهور در جریان های سیاســی ایجاد شــود. تا به امروز این طور 
بوده اســت که خود اشخاص وارد رقابت انتخابات می شدند و اعلام نامزدی می کردند 
و ســپس جریان های سیاسی از آنها حمایت می کردند و هیچگاه جریان های سیاسی در 
ابتدا معیارها را مشــخص نکردند و ســپس بر مصدایقی که آن معیارها را دارا هســتند، 
بحث کنند تا در نهایت از شــخصیت هایی که دارای معیارهای تعیین شده بودند، دعوت 
کنند. جریان های سیاســی باید خودشان افرادی را انتخاب کنند که در حد شاخص های 
جمهوری اسلامی باشد نه آنکه پیرو افرادی باشند که به تشخیص خودشان وارد انتخابات 
شــده اند زیرا در چنین شــرایطی تبلیغات کاذب ایجاد می شود و انتخاب مناسبی پدید 

نمی آید«.
این فعال سیاســی ادامه داد: »ســازوکار جدید اصولگرایان باید با لحاظ این نکات 
تشــکیل شود که اگر چنین شــود، گام مهمی برداشته شده است وگرنه تکرار شیوه های 

گذشته است و نتیجه کاملا مطلوبی دربر نخواهد داشت«.
کوهکن درباره نقش احزاب در ایجاد شــرایطی مطلوب در انتخاب رئیس جمهور 
آینده تصریح کرد: »ما در کشور چند حزب قدرتمند نداریم که نامزدها بر اساس معیارها 
در حزب تعیین شوند و مردم در وهله نخست به برنامه احزاب رأی دهند نه صرفا تبلیغات 
افراد. اگر می خواهیم در ســازوکار جدید ضریب خطا پایین بیاید لازم است که به جای 

مصداق ها بر معیارها کار کنیم«.
او در پایان در پاســخ به این پرســش که پس شما نسبت به عملکرد شاجا و پیشتر 
جمنا انتقاد دارید، گفت: »به هر حال دوستان ما در شاجا و جمنا زحمات زیادی کشیدند 
و نمی توانیم بگوییم زحمات آنها دستاوردی نداشته است اما آنها هم باید  بپذیرند که اگر 
بناست که شورای جدیدی تشکیل شود باید با نگاه بازتری این مهم محقق شود و مانند 
سابق این قدر دایره نگاه تشکل ها محدود به افرادی که در صحنه حاضر شده اند، نباشد«.

راز های آقای محصولی؛ 

کدام ضلع از مثلث جلیلی، 
نیکزاد و فتاح نامزد ۱۴۰۰ 

خواهد شد؟
   صادق محصولی اکنون قائم مقام دبیرکل جبهه پایداری اســت و به گفته 
برخی می تواند یکی از گزینه های طیف نزدیک به احمدی نژاد در انتخابات ۱۴۰۰ 
باشد. گمانه قوی تر، اما ایفای نقش جدی محصولی در تصمیم گیری اصولگرایان 

درباره کاندیدای نهایی و واحد جریان اصولگرا است. 

محسن کوهکن فعال سیاسی: 

نگاه بسته ای در »جمنا« و »شاجا« 
حاکم بود

سرویس سیاســی-  چمران گفت: 
جلسات برای تشکیل سازوکار انتخاباتی 
شــروع شــده، اما هنوز به جایی نرسیده 

است.
فقــط چند ماه تا انتخابات ریاســت 
جمهــوری ۱۴۰۰ باقی اســت و جریان 
اصولگرا در ســکوتی عجیــب فرو رفته 
است. این ســکوت در حالی است که در 
ادوار پیشین از یک سال و بعضا یک سال و 
نیم قبل از انتخابات شاهد تحرکات حزبی 
و جریانــی بودیم. مثــلا معلوم بود که چه 
کسانی کاندیدا می شوند، چه افرادی با هم 
ائتلاف می کنــد و یا حداقل معلوم بود که 
اصولگرایان برای تحقق روی همیشگی وحدت از چه ابزار و سازوکاری بهره می گیرند. 
این بار، اما هیچ خبری نیســت. آنقدر که گاهی گمان می شود جریان سیاسی مذکور 
دچار رخوت شده و از آنجایی که این گزینه با توجه به پیروزی اصولگرایان در انتخابات 
اسفند ۹۸ و امیدشان به پیروزی در ۱۴۰۰ غیرمنطقی به نظر می سد، گمانه دوم یعنی وجود 
تعمد در این ســکوت به ذهن می رســد. برخی از سیاسیون خاصه در جریان اصولگرایی 
این رویه را تاکتیکی برای نسوختن کاندیدایشان می دانند و برخی تحلیل گران نیز نامعلوم 
ماندن ســازوکار انتخاباتی را مقدمه ای برای ورود کاندیدای نهایی از در VIP و البته در 
روز های آخر می دانند. این گمانه نیز، اما احتمال منتفی شــدن دارد، زیرا برخی از فعالان 
سیاسی اصولگرا در روز ها وهفته های اخیر از آغاز جلسات پشت پرده و برای شکل دهی 
به سازوکار جدید شورای هماهنگی می گویند. هنوز معلوم نیست که این سازوکار جدید 
به معنی پایان عمر شــاجا و با چارچوبی متفاوت از جمنا اســت یا اینکه چیزی شبیه همان 

ابزار های پیشین خواهد بود؟ 
حمیدرضا ترقی، فعال سیاسی اصولگرا و عضو شورای مرکزی حزب موئتلفه که قبلا 
گفته بود اصولگرایان در مرداد ماه تصمیمات لازم را خواهند گرفت، اخیرا در گفت وگویی 
با نامه نیوز، با اشاره به نهایی شدن و فعالیت مکانیزم اصولگرایان در انتخابات ۱۴۰۰ گفت 
که »هم اکنون در حال مشــخص کردن الزامات و فرایند رســیدن به تشکیل دولت جوان و 

انقلابی هستیم و امور طبق زمان بندی مشخص شده، دارد پیش می رود.«
ابوالقاســم رئوفیان، دیگر فعال سیاســی اصولگرا نیز گفت وگویی با مضمون مشابه 
از نزدیک بودن زمان رونمایی از ســازوکار انتخاباتی اصولگرایان گفته بود. ســید کمال 
ســجادی، سخنگوی جبهه پیروان خط امام و رهبری نیز در گفتگو با خبرگزاری مهرتایید 
کرد که »اصولگرایان در انتخابات ۱۴۰۰ با سازوکار جدید وارد عرصه رقابت می شوند.«

وی در توضیح این ســاز و کار اصولگرایان، تاکید کرد: »باید احزاب و کنشــگران 
سیاســی اصولگرا با هم اندیشــی و تعامل با یکدیگر این کار را انجام دهند، بدون شــک 
باید همه احزاب همچون جبهه پیروان، جمنا و ســایر اصولگرایان در تعیین این سازوکار 

مشارکت داشته باشند.«
به این ترتیب، به نظر می رسد که سکوت اصولگرایان تا حدی شکسته شده و حداقل 
معلوم شده که تلاش ها برای تشکیل سازوکار جدید شروع شده است. چند و، چون این 

سازوکار، اما هنوز معلوم نیست و آقایان اصرار دارند که تا روز آخر پنهان بماند.
مهدی چمران، فعال سیاســی اصولگرا در گفتگو یی شــروع جلسات برای تشکیل 
سازوکار انتخاباتی را تایید کرد و گفت: »جلسات از همان بعد از انتخابات مجلس شروع 

شد، اما اطلاع رسانی نشده، چون هنوز به جایی نرسیده است«.
وی تاکید کرد: »هر زمانی که جلســاتی به نتیجه رســید و ســازوکار شکل گرفت و 

ضرورت یافت، حتما اطلاع رسانی خواهیم کرد«.
چمران در پاســخ به اینکه آیا اکنون برای مشــخص شــدن ســازوکار و رسیدن به 
کاندیدای واحد از طریق آن دیر نشــده اســت، گفت: »دیر شده باشد یا نشد بحث دیگری 

است، اما هنوز جلسات به جایی نرسیده است«.
وی از ارائه توضیح درباره چگونگی این ســازوکار و مشــخصات آن امتناع کرد، اما 

گفت که »سعی شده حرکت مردمی و از به نحوی از پایین به بالا باشد«.

چمران تایید کرد: 

آغاز جلسات تعیین سازوکار 
انتخاباتی اصولگرایان 

دستگیری 
رئیس کل دادگســتری مازندران از بازداشت سرپرست سابق شهرداری ساری، 
معاون سابق شهرسازی و امور مناطق و یک دلال خبر داد. حجت الاسلام محمدصادق 
اکبری اظهار کرد: در ادامه برخورد قاطع دســتگاه قضایی اســتان با مفاسد اقتصادی، 
عبدالحمید فرزانه سرپرست سابق شهرداری ساری و همچنین معاون سابق شهرسازی 
و امور مناطق شــهرداری ســاری و یک دلال که واسطه متخلفان در شورای شهر بود، 
توسط سربازان گمنام  امام زمان )عج( بازداشت شدند. وی خاطرنشان کرد: دستگیری 

این دو مدیر شهرداری به جرم اختلاس، ارتشا و تضییع اموال دولتی بوده است.

اخبار ویژه ...

خط و نشان 
حمیدرضا حاجی بابایی گفت: ســتاد مبارزه با کرونای کشــور در خصوص 
بازگشایی مدارس در روز شنبه ۱۵ شهریور، باید مسئولیت کامل را با اعلام شفاف 
مصوبه ستاد به  عهده بگیرد. حمیدرضا حاجی بابایی، رئیس فراکسیون فرهنگیان با 
اشاره به تعدد تماس های فرهنگیان و اولیای دانش آموزان از سراسر کشور و طرح 
ابهام و بلاتکلیفی موجود، در خصوص نحوه فعالیت مدارس از شــنبه ۱۵ شهریور 
گفت: از زحمات وزارت آموزش وپرورش به خاطر تلاشی که برای برنامه ریزی، 
در راســتای اســتفاده از فرصت های مختلف برای پیشــگیری از تعطیلی آموزش، 
علیرغم تعطیلی فیزیکی مدارس انجام شد، تقدیر و تشکر می کنم. وی افزود: شاید 
آموزش های دیجیتالی ومجازی پاسخگوی نیاز همه دانش آموزان نبود، اما با بحران 
پیش بینی نشده ای که در سال گذشته به سیستم های آموزش جهان تحمیل شد، بادر 
نظر داشتن شــرایط باید گفت، برنامه های وزارت آموزش و پرورش و تلاش های 

فرهنگیان، پاسخ خوبی در آن وضعیت خاص بود.

کذب است
جانشین فرماندهی انتظامی اهواز با تکذیب شایعه کشته شدن رییس اجراییات 
شهرداری اهواز گفت: برخورد جدی با نشر دهندگان این شایعات و مخلان آرامش 
جامعه در دستور کار است. سرهنگ کیومرث کشوری بیان کرد: در روز های گذشته 
خبری مبنی بر کشته شدن بهنام علیزاده رییس اجراییات شهرداری اهواز در فضای 
مجازی خوزســتان منتشر شــده که این خبر کاملا کذب است. وی افزود: متاسفانه 
منتشر کنندگان، خبر درگیری در منطقه ابوالفضل اهواز بین امام جماعت و ماموران 
اجراییات شهرداری را ابزاری برای تشویش اذهان عمومی قرار داده و شایعه کشته 
شــدن مامور اجراییات را به این حوادث ربط داده اند. جانشــین فرماندهی انتظامی 
اهــواز ادامــه داد: اگرچه چند روز پیش در منطقــه ابوالفضل اهواز و هنگام اجرای 
حکــم رفع تصرف زمیــن، بین امام جماعت و برخی افراد گفت وگوی لفظی ایجاد 
شد، اما با میانجیگری بزرگان استان این سوتفاهم برطرف شد، ولی متاسفانه افرادی 
همواره سعی دارند از آب گل آلود ماهی بگیرند. وی گفت: بی شک نیروی انتظامی با 
استفاده از توانمندی خود برای شناسایی منتشرکنندگان این شایعات برخورد جدی 
خواهد داشــت و در این خصوص نیــز هماهنگی با مرجع قضایی برای برخورد با 

منتشرکنندگان این خبر در دستور کار قرار گرفته است.

نمی دهیم!
یک روز پس از آنکه آمریکا اعلام کرد در طرح سازمان جهانی بهداشت برای 
تولید و توزیع واکســن کرونا مشارکت نخواهد کرد، »دونالد ترامپ« رئیس جمهور 
آمریکا اعلام کرد که بدهی بیش از ۶۰ میلیون دلاری خود به سازمان جهانی بهداشت 
را پرداخت نخواهد کرد. ترامپ در اظهارات خود تصریح کرد، قصد دارد این مبلغ 
۶۰ میلیون دلار را برای کاســتن از بخشــی از تعهداتی که به دیگر نهاد های سازمان 
ملــل دارد، صرف کند. تصمیم ترامپ برای امتنــاع از پرداخت موظفی ۶۲ میلیون 
دلاری به سازمان جهانی بهداشت، در حقیقت بخشی از تصمیم ترامپ برای خروج 

از سازمان جهانی به داشت محسوب می شود

درآمد »عطاءالله مهاجرانی« 
ســیدعطاءالله مهاجرانی، معاون پارلمانی دولت هاشــمی رفسنجانی و وزیر 
فرهنگ و ارشاد اسلامی دورهٔ اول ریاست جمهوری محمد خاتمی، که هم اکنون در 
انگلیس اقامت دارد در پاسخ به سوال کاربری که از او پرسیده بود؛  »مشتاقیم تا بدانیم 
در انگلیس از چه طریقی امرار و معاش می کنید« گفت: در همین آتش اشتیاق بمان!

تولید زیر زمینی 
با وجود اعلام رســمی توقف پراید از پایان تیر و حتی برگزاری مراسم بدرقه 
خودرو برای این خودرو،هنوز این محصول در شرکت سایپا تولید می شود. شرکت 
ســایپا و پارس خودرو صورت های مالی خود برای میانه تابســتان را منتشر کرده 
اند. این اســناد نشان می دهد تولید پراید در پارس خودرو که به صورت حق العمل 
کاری برای سایپا کار می کرد، صفر شده است اما تولید این خودرو درخود سایپا با 
وجود افت شــدید نســبت به دوره مشابه سال قبل ادامه دارد و سایپا هنوز با وجود 

خداحافظی از این محصول پرتیراژ دل نکنده است.

یک قطره نفت 
معــاون رییــس جمهوری و رییس ســازمان برنامه و بودجه کشــور گفت: 
شــدیدترین مرحله تحریم نفت در برابر غذا بود اما الان در شــرایطی هســتیم که 
ایــن بی انصاف ها و دژخیمان حتی برای غذا و دارو اجازه فروش یک قطره نفت را 
نمی دهند و اگر هم به فروش می رسد امکان تبادل مالی نباشد.نوبخت افزود: با توجه 
به نامگذاری امســال از ســوی رهبر فرزانه انقلاب به عنوان »جهش تولید«، بخش 
تولید ملی را بی توجه به تحریم ها جهش می دهیم. محمدباقر نوبخت در نشســت 
اعضای شــورای توســعه و برنامه ریزی همدان بیان کرد: همه به ویژه رهبر معظم 
انقلاب می دانند که در ســال ســختی پیش رو داریم و باید به دشمن پیام برسانم هر 
چه عرصه را سخت تر کند ما مقاوم و فعال تر به جهانیان نشان می هیم که ایران را 
در اوج تحریم ها ظالمانه اداره می کنیم.وی اضافه کرد: شــدیدترین مرحله تحریم 
نفت در برابر غذا بود اما الان در شــرایطی هســتیم که این بی انصاف ها و دژخیمان 
حتی برای غذا و دارو اجازه فروش یک قطره نفت را نمی دهند و اگر هم به فروش 
می رسد، امکان تبادل مالی نباشد. رییس برنامه و بودجه کشور اظهار داشت: هرچند 
این تحریم ها برای دیگر کشورها کارساز است، اما ملت ایران با کارنامه هشت سال 
دفاع مقدس و با قدرت و بزرگی، آنها را پشت سر می گذارد. نوبخت گفت: برنامه ای 
دولت که مورد تاکید رهبر معظم انقلاب نیز بود، مبنی بر داشــتن برنامه یک ســاله 

برای تکمیل طرح های در دست اجراست.
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ضربه غافلگیرکننده 
حســین درویشی فرمانده ســپاه ناحیه بندرعباس: پاسداران گمنام امام زمان 
)عج( ناحیه مقاومت بســیج ســپاه بندرعباس دونفر از افراد مســلح را در این شهر 
دســتگیر کردند. با تلاش شــبانه روزی پاسداران گمنام امام زمان )عج( در شامگاه 
دوازدهم شــهریورماه دو فرد مســلح که از ایرانشــهر و از مسیر بندرجاسک وارد 
بندرعباس شده بودند، بلافاصله توسط پاسداران گمنام امام زمان )عج( سپاه ناحیه 
بندرعباس شناســایی و دســتگیر شــدند. از افراد مذکور سلاح و مقادیری فشنگ 
جنگی و سایر اقلام کشف و ضبط و به مراجع ذیصلاح قضایی تحویل داده شدند.

درخواست عجیب 
اکبر ترکان، مشاور سابق رئیس جمهور اظهار کرد: در فضای سیاسی کشور ما 
دو نگاه وجود دارد؛ یک نگاه مردم سالاری دینی است و نگاه دیگر جمهوری است. 
مردم ســالاری دینی و جمهوری هر دو به آرای مردم متکی هســتند، منتها در یکی 
مردم و جمهور انتخاب کننده هســتند و در دیگری مردم و جمهور انتخاب کننده 
نیســتند. وی افزود: اخیرا یکی از آقایان امام جمعه فرموده بودند که آقایان شورای 
نگهبان خودشان از روی خیرخواهی و استصواب افرادی را انتخاب و معرفی کنند 
تا مردم به آنها رای دهند، بله این هم رای مردم است، اما انتخاب مردم نیست. مشاور 
پیشــین رئیس جمهور تاکید کرد: راه دیگر این اســت که مردم انتخاب های متعدد 
داشــته باشند و دســت به انتخاب بزنند و اکنون باید ببینم قرار است به کدام سمت 
پیــش برویم.ترکان تصریح کرد: نظر مبارک این آقای امام جمعه این بود که ما باید 
به سمتی برویم که خیرخواهان و به اصطلاح شورای نگهبان با خیرخواهی انتخاب 
کنند و مردم رای دهند که اگر این گونه باشــد شــورای نگهبان نهایتا براساس خیر 
خواهی افراد خوبی برمی گزیند و مردم فقط یکی از آن انتخاب ها و تایید می کنند 
و به آن می گویند انتخاب. وی ادامه داد: حالا باید دید انتخابات دور آینده ریاست 
جمهوری در ســال آینده چطور است! قرار است مردم انتخاب کنند یا خیرخواهان 

انتخاب می کنند و مردم تاییدیه می دهند.


